
 

 

 

 

 

 

 
A REPORT ON EDUCATION BURSARY FOR 2022 TO 2023 SCHOOL YEAR 
 
INTRODUCTION 
 
Tsogolo la Ana organisation is a local Malawian Non-Governmental organization 
that works with children towards promoting their rights and improving the 
livelihood of their families. With assistance from Open Hearts of Germany the 
Organization provides education bursary to the underprivileged children of 
Tsogolo la Ana Community Day secondary in Mpemba, Blantyre Rural. 40 
students benefitted from this bursary.  
 
IDENTIFICATION OF FORM 1 STUDENTS 
 

• 10 new students (4 girls, 6 boys) were selected to be among the 
beneficiaries of the education bursary. 

• A meeting with the parents of the children together with the 
beneficiaries was held to aware them about the education bursary. An 
agreement form was signed by the child, parent, TAO and head teacher 
agreeing on the responsibilities of each party. 

• Every child received a pair of school uniform, a pair of school 
shoes, a school bag, a mathematical set of instrument, 10 notebooks, 2 
pens and a scientific calculator. 

 
SCHOOL FEES  

• School fees for 40 students for 1st, 2nd and 3rd terms was paid. 
 
EXAMINATION FEES 

•  Examination fees for 10 students who sat for Junior Certificate of 
Education was paid to Malawi National Examinations Board (MANEB). 

• Examination fees for 10 students who sat for Malawi School 
Certificate of Examination (MSCE). 

 
SCHOOL MATERIALS 
FIRST TERM 

• Each of the 40 students writing materials as follows: 10 exercise 
books, 2 ball point pens, mathematical instrument. 

• Form 3 students received a school uniform as the one that is 
received at form 1 becomes small.   
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SECOND TERM 

• Each of the 40 students received the following|: 10 exercise books 
and 2 ball point pens. 

 
THIRD TERM 

• Each of the 40 student received 10 exercise books and 2 pens. 
 
 
END OF TERM RESULTS 
 
FORM 1  
THIRD TERM  

• All the 10students (5girls, 5 boys) passed the examinations 
representing 100% pass rate. 

 
FORM 2 
THIRD TERM 
Students write the national examinations and the results were as follows: 

• 10 students (6 girls, 4 boys) who sat for Junior Certificate 
Examinations passed making it 100% pass rate. 

 
FORM 3 
THIRD TERM 

• 3 students passed and 7 students failed representing 30 % pass 
rate. 

FORM 4 
THIRD TERM 

• Out of 10 students who sat for national examinations, M.S.C.E, 7 
students passed and 3 students failed representing 70% pass rate. 

 
ACHIEVEMENT 

• There is an improvement in the pass rate of the student as 30 out 
of 40 students passed the end of year examinations representing 75 % 
pass rate. The improvement has come after asking the learners to work 
hard and compete with each other in order for them to have an continue 
having an opportunity of being on the bursary. 

• Most of the parents expressed gratitude with this initiating saying 
that they can now see that their children are studying at home and their 
results have really improved. This initiative will also help to produce good 
results at National examinations. 
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BERICHT ÜBER BILDUNGSSTIPENDIEN FÜR DAS SCHULJAHR 2022 BIS 2023 
 
EINLEITUNG 
 
Die Organisation Tsogolo la Ana ist eine lokale malawische Nichtregierungsorganisation, die mit Kindern 
zusammenarbeitet, um ihre Rechte zu fördern und den Lebensunterhalt ihrer Familien zu verbessern. Mit 
Unterstützung von Open Hearts of Germany vergibt die Organisation ein Bildungsstipendium an die 
benachteiligten Kinder der Sekundarschule Tsogolo la Ana Community Day in Mpemba, Blantyre Rural. 
40 Studierende profitierten von diesem Stipendium.  
 
 
SCHULGELD  
• Das Schulgeld für 40 Schüler für das 1., 2. und 3. Trimester wurde bezahlt. 
 
PRÜFUNGSGEBÜHREN 
• Die Prüfungsgebühren für 10 Studenten, die das Junior Certificate of Education abgelegt haben, wurden 
an das Malawi National Examinations Board (MANEB) gezahlt. 
• Prüfungsgebühren für 10 Schüler, die das Malawi School Certificate of Examination (MSCE) abgelegt 
haben. 
 
MATERIALIEN FÜR DIE SCHULE 
ERSTE AMTSZEIT 
• Jeder der 40 Schülerinnen und Schüler schreibt wie folgt: 10 Übungshefte, 2 Kugelschreiber, 
mathematisches Instrument. 
• Schüler der 3. Klasse 
 
 
ZWEITE AMTSZEIT 
• Jeder der 40 Schüler erhielt folgendes|: 10 Schulhefte und 2 Kugelschreiber. 
 
DRITTE AMTSZEIT 
• Jeder der 40 Schüler erhielt 10 Schulhefte und 2 Stifte. 
 
ERGEBNISSE AM ENDE DER LAUFZEIT 
 
FORMBLATT 1  
DRITTE AMTSZEIT  
• Alle 10 Schüler (5 Mädchen, 5 Jungen) haben die Prüfungen bestanden, was einer Erfolgsquote von 100% 
entspricht. 
 
FORMBLATT 2 
DRITTE AMTSZEIT 
Die Schüler schreiben die nationalen Prüfungen und die Ergebnisse waren wie folgt: 
• 10 Schülerinnen und Schüler (6 Mädchen, 4 Jungen), die an den Junior Certificate Prüfungen 
teilgenommen haben, haben die Prüfung bestanden 
 
 



FORMULAR 3 
DRITTE AMTSZEIT 
• 3 Schüler haben bestanden und 7 Schüler haben nicht bestanden, was einer Erfolgsquote von 30 % 
entspricht. 
 
FORMBLATT 4 
DRITTE AMTSZEIT 
• Von 10 Studenten, die an den nationalen Prüfungen, M.S.C.E., teilnahmen, bestanden 7 Studenten und 3 
Studenten fielen durch, was einer Erfolgsquote von 70% entspricht. 
 
 
LEISTUNG 
• Die Erfolgsquote der Schüler hat sich verbessert, da 30 von 40 Schülern die Abschlussprüfungen 
bestanden haben, was einer Erfolgsquote von 75 % entspricht. Die Verbesserung ist eingetreten, nachdem 
die Lernenden aufgefordert wurden, hart zu arbeiten und miteinander zu konkurrieren, damit sie weiterhin 
die Möglichkeit haben, das Stipendium zu erhalten. 
 
• Die meisten Eltern drückten ihre Dankbarkeit für diese Einweihung aus und sagten, dass sie jetzt sehen 
können, dass ihre Kinder zu Hause lernen und ihre Ergebnisse sich wirklich verbessert haben. Diese 
Initiative wird auch dazu beitragen, bei den nationalen Prüfungen gute Ergebnisse zu erzielen. 


